
     SLOVO STAROSTY - 6. listopadu 2024 

 

Vážení spoluobčané, drazí přátelé, 

listopadové počasí, v libochovanské kotlině spojené s častými téměř celodenními 

mlhami, dorazilo opět dle očekávání. Ranní teploty se stále častěji blíží nule, denního světla ubývá. 

Postupně se blíží adventní čas. V té souvislosti je mi potěšením Vás informovat, a mnozí z Vás to 

již víte z „obecního facebooku“, příp. z procházky po obci, že před obecní úřad byla usazena 

kavkazská jedle. V současnosti přibližně čtyřmetrová jedlička je novou ozdobou naší návsi. V čase 

okolo Vánoc bude sloužit jako STÁLÝ VÁNOČNÍ STROM. Důvodů jejího pořízení bylo vícero, 

dvěma hlavními byly: za prvé náročné shánění vhodného stromu každý rok a následně relativně 

nákladný transport stromu na své místo. Druhým důvodem byla vhodnost současného umístění. 

Travnatý plac před obecním úřadem přímo volal potom, aby vánoční strom byl umístěn právě 

tam – koneckonců vánoční strom není na tomto důstojném místě historicky poprvé. Jedla byla 

pořízena, včetně zasazení a transportu, za necelých 46 tisíc korun, tzn. hrubým odhadem, vydrží-

li nám jedlička alespoň 8 let, vyplatí se nám i ekonomicky.  

 Současně se zveřejněním tohoto „Slova starosty“ je opět po roce zveřejněn také 

INFORMAČNÍ PŘEHLED s údaji za období od 25. října 2023 do stejného data roku 2024. 

K uvedenému si dovolím připojit dvě poznámky. Za prvé: dlouhé období neusnášeníschopnosti 

zastupitelstva před mimořádnými volbami mělo zásadní vliv na dění v letošním roce, a to zejména 

s ohledem na realizaci, resp. spíše na nerealizaci, ekonomicky či procedurálně náročnějších 

projektů. Za druhé, a to věřím, že je pouze mimořádným specifikem: roční přehled v rámci 

volebního období by měl vypovídat o činnosti zvoleného zastupitelstva v jedné čtvrtině jeho 

funkčního období, tentokrát je tomu však jinak. Zveřejněný přehled vypovídá o činnosti torza 

neusnášeníschopného zastupitelstva zvoleného na podzim 2022 a o úvodních krocích nového 

zastupitelstva zvoleného ve volbách na jaře letošního roku. Nevypovídá tedy o činnosti 

zastupitelského sboru v jeho jedné čtvrtině funkčního období, což mělo být původním posláním. 

Věřím však, že tato situace byla výjimečná a v budoucnu se již nebude opakovat. Zveřejněný 

přehled lze vnímat jako obecný přehled činnosti naší obce. V dalších letech hodlám ve 

zveřejňování aktuálních přehledů, vždy k termínu výročí řádných voleb, pokračovat.    

 Závěrem bych Vás chtěl, jako již tradičně, pozvat k účasti na připravované společenské akci. 

16. listopadu se uskuteční tradiční LAMPIONOVÝ PRŮVOD. Sraz účastníků je naplánován  

na 17:00 hod. na točně před Mateřskou školou. Společná cesta obcí bude mít cíl opět na Labském 

nábřeží, kde bude připraveno malé pohoštění. Děti se tam mohou těšit na malé dobrodružství 

spojené s plněním nočních úkolů. Akce se jako obvykle plánuji osobně zúčastnit, kdo tedy budete 

mít zájem o přátelskou rozmluvu, budu Vám rád k dispozici. 

 Těším se na viděnou a přeji Vám krásné listopadové dny :) 

 

  


